
Pracovní schùzky zástupcù NGO se zástupci MSK, CI a obcí

1. Plnìní Deklarace ze strany MSK

1.1. Doporuèení Studie Low
Moravskoslezský kraj seznámil úèastníky s plnìním podmínek dohodnutých v Deklaraci ve
vztahu k naplòování studie Low. Tato studie doporuèila projekt výsadby alejí, které budou
v budoucnu souèástí klidové zóny mezi obcemi a prùmyslovou zónou. MSK je pøipraven
projekt pøipravit a zafinancovat a ze strany obcí byla deklarována vùle provést jeho
realizaci, vèetnì budoucí správy a údržby zelenì. Toto bude pøedmìtem projednávání
zastupitelstev obou obcí na nejbližších zastupitelstvech obcí.
Pøipravený projekt byl shledán realizovatelným a bylo doporuèeno pokraèovat v jeho

pøípravì.
Zástupci, NGO obdrží aktualizovanou verzi návrhu se zámìrem posouzení správnosti a
vhodnosti navrhované druhové skladby výsadby.
Zástupci obcí upozornili na možná úskalí pøi projednávání podmínek pro budoucí výstavbu
alejí na zemìdìlských pozemcích nejen ze strany vlastníkù, ale i ze strany družstva, které

tyto pozemky obhospodaøuje.
MSK požádal stranu NGO o pomoc pøi hledání návrhu formy dohody s obèany, která by
zaruèovalajejí spolehlivost ve vztahu k udržení výsadby v dlouhodobém horizontu.

1.2. Protihluková opatøení v PZN
MSK informovalo prùbìhu realizace výstavby prùmyslové zóny Nošovice ve vztahu
k podmínkám EIA è. 31, 32, 33 a 35. S ohledem na úpravu projektu a souèasnou aktualizaci
územního plánu obce Nošovice (zmìna è. 3, pøijatá v závìru roku 2006) se nenacházejí
v blízkém okolí obytné oblasti, které by musely být I:hránìny proti hluku podle výše
uvedených bodù. MSK vysvìtlil, že v sousedství tìchto staveb došlo k výkupu bývalých
usedlostí a tato oblast už není dneska obytnou zónou a nevyžaduje tedy ochranu pøed
uvažovaným hlukem.

1.3. Monitorin~ návštìvnosti Beskyd
MSK informovalo zpracované studii Monitoringu návštìvnosti (zajistil RNDr. Marek
Banaš, Ph.D.) a vyzval zástupce NGO k posouzení smysluplnosti jeho realizace.
MSK pøedá studii pana Banáše k posouzení zástupcùm NGO.

1.4. Rùzné.
- pan Koš•ál, zástupce sdružení Beskydèan upozornil na úskalí pøi naplòování bodu è. 7

Deklarace (Pøírodní migraèní koridor pro velké savce). Podle stávajícího vývoje není
možno garantovat funkènost požadovaných opatøení a pan Koš•ál požádal MSK o
vyvinutí maximálního úsilí na podpoøení realizace projektu ve funkèním rozsahu.
Zástupci MSK (pan Radvan) projedná tuto záležitost s panem Kotyzou, který zastupuje
MSK v pracovní skupinì, která se touto záležitostí zabývá. .

2. Další schùzka zástupcù stran Deklarace

Zástupci stran Deklarace se dohodli na další schùzce podle potøeby v mìsíci dubnu 2008. Tuto
schùzku vèas pøipraví a oznámí zástupci MSK v termínu nejpozdìji do konce bøezna 2008.
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Další schùzka zástupcù stran Deklarace2.
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Zástupci NGO požádali o uskuteènìní návštìvy staveb v areálu PZN ještì v letošním roce. MSK a CI
navrhují termín 24.10.2007 od 10 hod. Tento návrh bude projednán se zástupci HMMC a potvrzení
termínu bude stranám Deklarace pøedáno nejpozdìji do 12.10.2007.
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